
Zápisnica 

zo zasadnutia Výkonného výboru SZTPŠ 

konaného dňa 3. 5. 2017 

 

 

Prítomní:  J. Riapoš, V. Vadovičová, R. Ďurkovič, P. Matiaško, P. Bílik, M. Čapla,  

 

Ospravedlnení:  

 

Prizvaní: J. Bezecný 

  

1. Otvorenie 

  

Zasadnutie VV SZTPŠ otvoril a prítomných privítal predseda Ján Riapoš. Skonštatoval, že 

k programu nie sú žiadne pripomienky. Zasadnutie VV SZTPŠ sa bude riadiť podľa programu, 

ktorý bol členom VV SZTPŠ zaslaný v pozvánke.  

 

 

2. Kontrola zápisnice a úloh  

 

Všetky úlohy z predchádzajúceho VV boli splnené. K zápisnici neboli vznesené žiadne 

pripomienky. 

 

3. MS družstiev v stolnom tenise 

 

M. Čapla – Je prihlásených cca 270 hráčov z 34 krajín sveta. Spolu s trénermi a asistentami 

očakávame účasť okolo 400 osôb. Je sklamaním, že sa neprihlásili silné krajiny ako Čína, Egypt, 

USA a pod. Toto bude spôsobené zrejme tým, že ide o prvé samostatné MS. Organizácia prebieha 

v poriadku a všetko dôležité je zabezpečené. 

 

J. Riapoš – Bude to jedno z najväčších podujatí konaných na Slovensku. Sú to prvé samostatné 

MS družstiev čím Slovensko prepisuje históriu stolného tenisu vo svete. Zúčastní sa ho približne 

600 ľudí z celého sveta. Prídu prezidenti ITTF, ETTU,  EPC a niekoľko prezidentov NPV. Veľká 

pozornosť sa musí klásť na bezpečnosť podujatia a preto sme do OV zahrnuli aj bezpečnostného 

manažéra p. Gračíka. Toto nám vyplýva aj zo zákona o športe. Vyše 250 medailí nám zhotoví 

mincovňa Kremnica. 

 

4. Koncepcia športu mládeže a rozvoja na rok 2017 

 

P. Bílik – je to jedna z najdôležitejších koncepcií, ktorá sa na základe skúseností 

z predchádzajúcich období stále vyvíja. Zmeny nastali aj s ohľadom na nový zákon o športe. 

V roku 2017 je po prvýkrát celá kapitola mládežníckeho športu a rozvoja zabezpečená z 

prostriedkov SPV. Chceme, aby oblasť mládeže a rozvoja bola prvým prvkom systému 

paralympijského športu, pod ktorým sa pokúsime zjednotiť celé hnutie. Po prvýkrát robíme šport 

mládeže a rozvoj športových odvetí ako jednotnú  koncepciu v rámci SPV. Zameriavame sa na 

dva projekty. Na prvej úrovni je to vyhľadávanie talentov a na druhej úrovni je to práca s už 

vybranými športovými talentami. V rámci projektu Hľadáme talenty sa uskutočnili tri 

celoslovenské zimné kempy. Juraj Medera zabezpečuje už od januára tréningový proces 

juniorského tímu lyžovania  na Remate. V lete tento projekt pokračuje letnými kempami. 



Vyzdvihol juniorský tím lyžovania, v ktorom je momentálne zaradených 5 až 6 mladých veľmi 

talentovaných lyžiarov. S Veronikou Vadovičovou sa na princípe juniorského tímu rozbieha aj 

streľba. Ich prvé tréningové zrazy sú limitované nákupom potrebného športového materiálu - treba 

zakúpiť zbrane. 

 

J. Riapoš – V rámci mládeže sa zmenilo veľa faktorov a je rád že sa podarilo vytvoriť filozofiu 

a koncepciu na nasledujúce štyri roky. Pilierom realizácie aktivít mládeže majú byť tri zariadenia 

na strednom Slovensku: NRC Kováčová., Žarnovica a Remata. Chceme opäť rozbehnúť stredisko 

mládeže na Remate.  

 

5. Filozofia rozpočtu mládeže na rok 2017 

 

P. Bílik – vyzdvihol SPV za to, že prevzal na svoje plecia financovanie zložky ZZ mládeže ako 

celku. Považuje to za výhodu, nakoľko sa mládež môže robiť spoločne v rámci všetkých 

znevýhodnení. Prvýkrát budeme hovoriť o rozpočte mládeže ako o rozpočte SPV. Nemalé 

prostriedky v rámci rozpočtu budú plynúť priamo do našej členskej základne. Následne vysvetlil 

zásady pri tvorbe rozpočtu. Rozposlala sa ponuka na uznanie štatútu centier mládeže pri kluboch 

na všetky zväzy zdravotne znevýhodnených. Podmienky na udelenie štatútu splnili však len kluby 

SZTPŠ. V iných zväzoch sa nenašli kluby, ktoré by splnili dané kritéria, alebo o štatút vôbec 

nepožiadali. V roku 2017 sa budú konať kontrolne preteky v plávaní, lukostreľbe a v stolnom 

tenise. V rámci projektu Deň Radovana Kaufmana a súťaže Zlatý odznak Radovana Kaufmana 

chceme celoplošne testovať deti a na základe našich testov doplniť celoštátny systém testovania 

detí na školách. Je potrebné ale otestovať štatisticky zaujímavý počet detí so ZZ a vytvoriť 

hodnotiace tabuľky.  

 

J. Riapoš – V súčasnosti prebieha nultý ročník odznaku Radovana Kaufmana. Projekt Na 

kolesách proti rakovine bol zo strany SPV ukončený. 28. 6. 2017 bude celoslovenské finálové 

kolo v Partizánskom. Rado Kaufman sa stáva symbolom SPV a nášho hnutia. Na základnej škole 

v Partizánskom, ktorá je po ňom pomenovaná, bude odhalená jeho socha. Po vyhodnotení tohto 

ročníka chceme tento projekt rozbehnúť naplno.  

 

P. Matiaško – spýtal sa, kto bude trénerom juniorského tímu lyžovania a rád by videl celoročnú 

prípravu lyžiarov. 

 

P. Bílik – Hlavným trénerom bude J. Medera a tím ďalších trénerov a navádzačov pre nevidiacich 

sa postupne už tvorí. Do budúcnosti sa ráta so zapojením ďalších ľudí. J. Medera má vypracovaný 

celoročný plán prípravy.  

 

J. Riapoš – Poprosil P. Matiaška aby sa stretol s J. Mederom. Budeme radi ak pomôže pri 

výchove ďalších nádejných lyžiarov. 

 

P. Bílik – Treba poďakovať V. Vadovičovej a R. Ďurkovičovi, ktorí sa aktívne podieľali pri 

organizácii kempov v rámci projektu Hľadáme talenty a Dňa Radovana Kaufmana. Samozrejme 

vďaka patrí aj P. Matiaškovi, ktorý sa aktívne zúčastňuje kempov. 

 

R. Ďurkovič – máme dobrú podporu mládeže od  15 do 21 rokov. Avšak máme aj starších hráčov, 

ktorí potrebujú tiež podporu. Je potrebné zamerať sa aj na túto skupinu športovcov. 

 



P. Bílik – Samozrejme že aj ľudia po úraze sú pre nás zaujímaví a snažíme sa im pomôcť ako 

vieme. V rámci nového systému riadenia projektov sa počíta aj s aktívnou účasťou pacientov po 

úraze v NRC Kováčová. 

 

J. Riapoš – Dlhodobo to robíme. Každoročné chodí info na kluby, ale bohužiaľ tie mnohokrát 

nereagujú. Nemáme kapacity, aby sme diskutovali s jednotlivcami a preto komunikujeme 

s klubmi. Treba efektívne využívať financie, ktoré dostávajú jednotlivé športové odvetvia. 

Nezasahujeme do rozpočtu ŠTK. V súčasnosti sme s financiami na strope a do budúcnosti 

nemôžeme zo strany štátu čakať navyšovanie rozpočtu. Je nutné, aby na týchto športovcov mysleli 

v jednotlivých ŠTK. 

 

6. Pracovný poriadok 

 

J. Riapoš – Na poslednom VV SZTPŠ bola predstavená nová štruktúra riadenia. Manažérom 

riadenia je P. Bílik. Požiadal ho, aby vypracoval pracovný poriadok (PP).  

 

P. Bílik – Pri tvorbe PP spolupracoval s odborným tímom. Je to v podstate smernica, ktorá 

upravuje pracovné vzťahy v rámci SZTPŠ. V súčasnosti je veľmi potrebné, aby sme mali takýto 

PP.  

 

J. Riapoš – Poďakoval P. Bílikovi za jeho prípravu. Je to dôležitá pracovná norma, ktorú dnes 

treba schváliť.  

 

J. Riapoš dal hlasovať o pracovnom poriadku. 

 

Za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0 

 

7. Rôzne 

 

M. Čapla - Je potešujúce, že curling ako náš prvý šport získal miestenku na ZPH 2018. O tejto 

skutočnosti nás informovala medzinárodná federácia a požiadala nás o vyjadrenie sa 

k pridelenému miestu. O tomto sme informovali ŠTK curlingu, ktorá akceptuje pridelené miesto. 

 

J. Riapoš dal hlasovať za akceptáciu prideleného miesta pre curling. 

 

Za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0 

 

J. Riapoš – navrhol členov štábu ZPH 2018 za curling – F. Pitoňáka a za SZTPŠ – M. Čaplu 

 

Dal o tomto návrhu hlasovať 

 

Za: 5 proti: 0  zdržal: sa 0 

 

J. Riapoš – poprosil R. Ďurkoviča aby mu poslal zápis zo zasadnutia ŠTK boccie, na ktorom sa 

prerokoval Tatra Cup.  

 

J. Riapoš – čakajú nás náročné dva mesiace. V máji sú to MS družstiev v stolnom tenise. Pri tejto 

príležitosti pozval členov SZTPŠ na slávnostné otvorenie, ktoré sa bude konať 16. 5. 2017. Dňa 3. 



júna prebehne Paráda na Zelenej vode, kde sa bude krstiť kniha RIO. 14. - 18. júna je Slovakia 

Open v tenise na vozíku v Trnave a 15. – 16. júna jubilejné 30. Športové dni v Kováčovej. 

 

J. Riapoš – Poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

Zapísal: M. Čapla 

 

 

Overil:  P. Bílik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 02/05/2017 

 

VV SZTPŠ 

 

A. Berie na vedomie 

 

a) zápisnicu z 9. 3. 2017 

b) informáciu ohľadom MS družstiev s stolnom tenise 

c) informáciu o koncepcii športu mládeže a rozvoja na rok 2017 

d) informáciu o filozofii rozpočtu mládeže na rok 2017 

 

B. Schvaľuje 

 

a) pracovný poriadok SZTPŠ 

b) akceptáciu prideleného miesta pre curling na ZPH 2018 

c) F. Pitoňáka a M. Čaplu za členov štábu ZPH 2018 

 

C. Ukladá 

 

a) Odoslať list na SPV ohľadom akceptácie miesta pre curling na ZPH 

 

T: do 3. 5. 2017     Z: M. Čapla 

 

b) Informovať F. Pitoňáka, že bol schválený do štábu ZPH 2018 

 

T: do 30. 5. 2017     Z: M. Čapla 

 


